



DAKAR 2022 – DC n°1
CLASSIFICATION OF SELECTIVE SECTION STAGE 5 BIKE/QUAD – CLASSEMENT SECTEUR
SELECTIF ETAPE 5 MOTO/QUAD

From: Clerk of the Course/ *Direction de course*:

To : All Competitors / *Tous les concurrents*

Due to the impossibility of intervention of the aerial rescue means (helicopters) dedicated to the stage of Bikes/Quad, the race was stopped.

The Race Direction has decided the following:

For the Rally GP and Rally 2 categories:

- The first 50 competitors to cross the finish line keep their time achieved in the selective section.
- The other competitors have a selective section time calculated according to their respective passage time at the NEU IN km 168.1 or at CP2 km 79.8.

For the Quad category:

- The classification is fixed at the NEU IN and all Quad competitors have received the same fixed time of 2h54.00 between the NEU IN and the ASS.

En raison de l'impossibilité d'intervention des moyens de secours aériens (hélicoptères) dédiés aux courses des Motos/Quads, la course a été stoppée.

La Direction de course a décidé ce qui suit :

Pour les catégories Rally GP et Rally 2 :

- Les 50 premiers concurrents ayant franchi la ligne d'arrivée conservent leur temps réalisé dans le secteur sélectif.
- Les autres concurrents ont un temps de secteur sélectif calculé en fonction de leur temps de passage respectif à la NEU IN km 168.1 ou au CP2 km 79.8.

Pour la catégorie Quad :

- Le classement est figé à la NEU IN et tous les concurrents Quads ont reçu **le même temps forfaitaire de 2h54.00** entre la NEU IN et l'ASS.



RIYADH, 6th of January 2022,

Le président du Jury

Wulveryck Jean François

Les membres du Jury

Santej Izak

Essoussi Mahmoud

Le Directeur de course

Mentaverri Robert